
 
 

  

Kempen 
 

Inwoners hebben veel vragen  over 'wonen' 
 
Hoogstraten 
 

Een 170 geïnteresseerden volgden het praatcafé dat het 
stadsbestuur van Hoogstraten organiseerde over het 
beleidsplan voor de komende jaren. 
 

De grote lijnen van het beleidsplan zijn al gereed, maar toch wil 
het stadsbestuur de plannen bijschaven met de hulp van de 
inwoners. Een praatcafé leek daarom de beste methode. 
 

De 170 aanwezigen zijn verdeeld over vier themagroepen: 
welzijn, wonen, mobiliteit en vrije tijd. «Er zijn een aantal 
dingen uitgekomen», zegt schepen Tinne Rombouts (CD&V). 
«Het is duidelijk geworden dat we in het stadhuis best een loket 
'wonen' openen omdat mensen in verband met dat thema met 
héél veel vragen blijken te zitten.» 
 

Er wordt nu een evaluatie gemaakt. Bedoeling is dat het 
stadsbestuur belangrijke punten zal opnemen in het 
beleidsplan. Dat plan zou normaal gezien in oktober klaar 
moeten zijn. (VTT) 
 

 

 
 
 

 


